
Rozmowa z Adamem Wasiakiem dyrektorem generalnym LP

Dodano: 26.01.2015

na antenie radiowej Jedynki                                                     

? Sytuacja Lasów jest stabilna jeśli chodzi o finanse. Zamykamy właśnie rok poprzedni. Wprawdzie
nie podliczyliśmy jeszcze wszystkich naszych ekonomicznych danych, ale ze wstępnych naszych
szacunków, myślę że rok 2014 zakończymy podobnie jak w roku 2013, czyli na poziomie około 400
mln zł zysku. Zysk planowany był niższy ? planowaliśmy ok. 150 mln zł zysku ? powiedział Adam
Wasiak na antenie radiowej Jedynki.

?  To,  że  mogliśmy  odprowadzić  do  budżetu  państwa  800  mln  zł  jest  efektem zgromadzonych
pieniędzy z poprzednich lat ? w 2011 roku zysk Lasów wynosił 800 mln? Dokonaliśmy także pewnych
ograniczeń  w zakresie  naszych  wydatków.  Ograniczamy koszty  administracyjne,  zmniejszyliśmy
poziom inwestycji w roku 2014. Budując niejako bufor, aby móc spłacić zobowiązania do budżetu? ?
mówił dalej dyrektor.
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http://www.polskieradio.pl/7/1691/Artykul/1360205,Czy-stabilnosc-Lasow-Panstwowych-jest-zagrozona-Dyrektor-LP-tlumaczy

